
Årsstämma på Nordängen 20230729
1. Ordfiirande Ingemar Petersson öppnade mötet och berättade lite om vad som är gfort

under året.

Naturområdet dr röjt och svedjats samt monterats nya elstaket med blankkåd.
Sikhöjt på höjden och sidoma.
En mycket välbesökt midsommarfest har genomförts
Renoverat altan framfrr klubbstuga i Nordiingen.
Två nya biinkar och bord vid Kagabäcksbadet.

Tagit beslut om påwingad moms registrering. Styrelsen skall se över systemet ftir att
hantera momsen på ett enklare sätt i datorsystemet.

2. Dagordningen godkändes.

3. Frågan om kallelsen utskickades i god tid. Kallelsen till årsstämman gick ut helgen
innan midsommar. Godkåindes.

4. Ingemar Petersson valdes som ordfrrande till dagens möte.
5. Torbjörn Blomdahl valdes till sekreterare.
6. Sthen Axelsson och Leif Svensson valdes till justeringsmiin.

7. Årsberättelsen godkiindes sarnt revisionsberättelsen godkåindes av stlimman.
8. Frågan om ansvarsfrihet ftir styrelsen, Godkåindes.
9. Ej inkomna motioner. Proposition fran styrelsen godkändes angående höjning av taxan

för andelstal. Detta ger ca 40000:- i högre kapital för arbeten inom SamfäIligheten.
Kommande investeringar åir bland annat asfaltering av delar av Sejernäsvägen samt
delar av Kagabäcksvägen. Kravet på en slitage avgift som ej åir reglerad går nu vidare
till indrivning.

10. Godkåinnande av debiteringslåingd och nåirvarolista godkåirrdes. Drygt 30 fastigheter
var ej med i listan.

11. Arvoden till styrelsen blir oftiråindrad.
12. Styrelsens ftirslag på utgifts- och inkomststat godkiindes. Röjning av vägkanter två

gånger per år.
13. Val av styrelse: Ingemar Petersson Ord$rande omval

ElisabethHolst l fukvar
Tor§örn Blomdahl Nyval sekreterare

Ingela Svensson Nyval suppleant
CamillaNyldnLeffler Nyvalsuppleant
Mattias Lindskog Omval2 år
Johan Karlsson Omval2år
Fredrik Petersson Omval suppleant

14. Val av revisorer: Thomas Ivarsson Omval
Gunnar Skoglund 1 år kvar

Arne Paalberg Suppleant

Peterlarsson Suppleant

15. Valberedning: Gösta Karlsson
Johan Holst



16. Övriga frågor:
Majsfllltet har vuxit viildig högt vid Kagabäcksvägen men det

g?iller att köra sakta och fiirsiktigt till dess att den har skördats.

Parksliden togs upp som ett problem, men det pågfu arbete med

detta.

Snabellagning skall genomföras.

Pålavägens naturområde skall tagas upp på nästa styrelsemöte.

Arbetet med Albrekts väg skall slutforas.

17. fusstiimmoprotokoll lägges ut på hemsidan inom 14 dagar.

18. Ordfiirande tackade alla som kommit till dagens möte påNordiingen och även vädret

var välkomnande med lite sol och inget regn.

Gamla Köpstad 20230729

Sekreterare
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Torbjörn Blomdahl
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